

Title (en)
Flat radiator.

Title (de)
Flachheizkörper.

Title (fr)
Radiateur plat.

Publication
EP 0176997 A2 19860409 (DE)

Application
EP 85112346 A 19850928

Priority
DE 8429260 U 19841005

Abstract (en)

A flat radiator consists of at least two sheet-steel plates (1, 2) which are arranged in parallel with one another and have a panel-shaped basic shape, which, forming flow ducts (13, 14, 15) for the heating medium, are brought into mutual rest against one another by moulded-in beads (5, 5') area by area between their mutually facing inner broad sides and are welded to one another. A convector plate (16) of aluminium is directly bonded by means of a heat-resistant adhesive to the outer broad side of one (2) of the two sheet-steel plates (1, 2) in the area of flow ducts (14, 15) for the heating medium. The bonding of the convector plate (16) represents a very simple type of joint. At the same time, better conditions have been created for the heat transfer from heating medium to the convector plate. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Flachheizkörper besteht aus zumindest zwei parallel zueinander angeordneten Stahlblechen (1, 2) von tafelförmiger Grundgestalt, die unter Ausbildung von Strömungskanälen (13, 14, 15) für das Heizmedium zwischen ihren einander zugewandten inneren Breitseiten bereichsweise durch eingeformte Sicken (5, 5') in gegenseitige Anlage gebracht und miteinander verschweißt sind. Mit der äußeren Breitseite eines (2) der beiden Stahlbleche (1, 2) ist ein Konvektorbrettl (16) aus Aluminium im Bereich von Strömungskanälen (14, 15) für das Heizmedium mittels eines wärmefesten Klebstoffs unmittelbar verklebt. Die Verklebung des Konvektorbretts (16) stellt eine sehr einfache Verbindungsart dar. Gleichzeitig sind besser Bedingungen für den Wärmeübergang vom Heizmedium an das Konvektorbrettl geschaffen.

IPC 1-7

F28D 1/03; F28F 3/02

IPC 8 full level

F28D 1/03 (2006.01); **F28F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

F28D 1/0308 (2013.01); **F28F 3/025** (2013.01); **F28F 3/046** (2013.01); **F28F 2275/025** (2013.01)

Cited by

DE102015208479A1; EP1826495A3; EP0263454A3; EP0353499A1; CN111037066A; GB2519510A; DE3838513A1; EP0319738A3;
EP3064879A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0176997 A2 19860409; EP 0176997 A3 19861029; BE 901049 A 19850301; DE 8429260 U1 19850103; ES 289280 U 19860301;
ES 289280 Y 19861001

DOCDB simple family (application)

EP 85112346 A 19850928; BE 214003 A 19841114; DE 8429260 U 19841005; ES 289280 U 19850927